



1. Sebutharga-Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor bertaraf **Bumiputera/Bukan Bumiputera** yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia atau Perbendaharaan Malaysia Cawangan Sarawak bagi sebutharga seperti berikut:

BIL	NO SEBUTHARGA	JENIS SEBUTHARGA	KOD BIDANG
1	HMIRI/2018/SH/03	SEBUTHARGA BAGI MEMBEKAL DAN MENGHANTAR REAGEN UNTUK BLOOD GAS KE JABATAN PATOLOGI, HOSPITAL MIRI BAGI TEMPOH SATU (1) TAHUN	050301- PEKAKAS PAKAI BUANG ATAU 060101- KIMIA MAKMAL

2. Syarikat yang ingin menyertai sebutharga ini hendaklah berdaftar dengan Perbendaharaan Malaysia Sarawak atau Kementerian Kewangan Malaysia serta memastikan yang pendaftaran syarikat mereka masih lagi sah. Sila sertakan sesalinan Sijil Pendaftaran berkenaan bersama-sama permohonan (Lampiran Q) bila mengemukakan permohonan ke Pejabat ini kelak.
3. Borang Sebutharga (Lampiran Q) boleh didapati dari Unit Perolehan, Aset dan Stor, Hospital Miri secara percuma pada waktu pejabat dengan membawa sijil pendaftaran yang ASAL atau sijil pendaftaran yang dicetak terus dari laman sesawang Kementerian Kewangan Malaysia untuk pengesahan pendaftaran.
4. Sebutharga-sebutharga hendaklah dimeteraikan dengan menggunakan sampul surat berukuran 35.5cmx23cm yang di atasnya bertandakan "SULIT" dan bertulis ;

"SEBUTHARGA BAGI MEMBEKAL DAN MENGHANTAR REAGEN UNTUK BLOOD GAS KE JABATAN PATOLOGI, HOSPITAL MIRI BAGI TEMPOH SATU (1) TAHUN"

Sebutharga hendaklah diserahkan ke alamat di bawah pada atau sebelum :-

TARIKH : 08 MAC 2018 (KHAMIS) , JAM 12.00 TENGAHARI

TEMPAT : PEJABAT PENTADBIRAN, HOSPITAL MIRI, JALAN CAHAYA, 98000 MIRI

5. Kerajaan adalah tidak terikat untuk memilih tawaran yang terendah dari mana-mana Pembekal / Syarikat yang menyertai sebutharga ini. Keputusan Jawatankuasa Pemilihan Sebutharga pejabat ini adalah **MUKTAMAD**. Sebarang rayuan atau bantahan tidak akan dipertimbangkan.

* Untuk makluman penyebutharga, notis sebutharga ini juga dipamerkan di laman sesawang jabatan iaitu <https://hmiri.moh.gov.my> harap maklum.

* Pembekal / Syarikat yang menyertai sebutharga ini hendaklah berdaftar dengan Kementerian Kewangan melalui Sistem eperolehan

JAMES HARRY SULAU
Ketua Penolong Pengarah
(Perolehan)
Hospital Miri

(DR. JACK WONG SIEW YU)
Pengarah Hospital,
Hospital Miri.

Tarikh : **22 Februari 2018**

s.k. Pegawai Kesihatan Bahagian, Miri
Pejabat Residen, Bahagian Miri.
Pegawai Daerah, Bahagian Miri.
Hospital Miri (Untuk Papan Kenyataan tuan).